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Statsministerens besvarelse af spørgsmål nr. 180 (REU alm. del). Spørgsmå-

let er stillet efter ønske fra Alex Vanopslagh (LA). 
 

Spørgsmål nr. 180: 

 

”Vil statsministeren redegøre for, hvor mange telefoner statsministeren har anvendt i sin 

tid i embedet, samt hvor mange telefoner der er blevet overgivet til politiet/Justitsmini-

steriet med henblik på at genskabe slettede SMS’er, og såfremt ministeriet ikke selv 

ligger inde med den viden, bedes der tages kontakt til de relevante myndigheder som 

håndterer ministeriets IT/telefoni?” 

 

Svar: 

 

Statsministeriet kan henvise til ministeriets samtidige besvarelse af spørgsmål nr. 3 

(Alm. del) fra Granskningsudvalget. 

 

Af denne besvarelse fremgår bl.a., at Statsministeriet ikke har et overblik over udskif-

tede telefoner, og at forsøget på genskabelse af SMS-beskeder således sker fra de enhe-

der, som Statsministeriet kan identificere.  

 

Statsministeriet kan i tillæg hertil oplyse, at Statsministeriet har overdraget en række 

enheder, som har været anvendt af enten statsministeren eller de relevante medarbejdere 

til politiet.  

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

Mette Frederiksen 

Dato: 09-11-2021 
Sagsnr.: 2021 - 9930 

Sagsbeh.: KSH/Juridisk Afdeling 
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